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VOORWOORD RIK VAN DER PLUIJM

Lieve B.I.L.'ler,

Met de barbecues uit de  schuur, de strandlakens 
gewassen en de Ray-Bans weer gevonden, is het 
overduidelijk: de zomer komt eraan. Bij dit zonnige 
weer is een gloednieuwe editie van 't Haagsch 
Kwartiertje niet mis.

En wat voor één! In deze editie voorzien we jullie 
van allerhande handige feitjes en tips over Israël, de 
bestemming van de lange reis dit jaar. Wisten jullie 
bijvoorbeeld al dat Tel Aviv barst van de sushi? 
Ook hebben we een verslag van het bezoek van 
NAVO-topman Jens Stoltenberg aan onze campus in 
Den Haag.

Maar het is niet een en al internationaal in 't Haagsch 
Kwartiertje! Om het wat meer down-to-Leiden te 
houden, hebben we een interview met de Leidse 
burgervader Henri Lenferink. Ook hebben we voor de 
rubriek 'Bekende bestuurders' leuke feitjes verzameld 
over Gerrit Zalm - twaalf  jaar lang de baas op 
Financiën.

Naast dit alles stellen we jullie voor aan het nieuwe 
B.I.L.-bestuur en onthullen we wat Jochem en 
miljoenen dames over de wereld graag op Netflix 
kijken.

Hou je taai en maak deze zomer niet saai,
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Redactie Binnenhof

EN VERDER

COLOFON

DEN HAAG - Minister Ferdinand Grapperhaus (CDA) stuurt volgende 
week een wetsvoorstel naar de Tweede Kamer om ‘snelle planga’s’ 
uit het straatbeeld te laten verdwijnen. Dit liet hij bij monde van zijn 
woordvoerder weten na de wekelijkse bijeenkomst van de ministerraad.
De minister heeft aangegeven dat overlast op straat de spuigaten uitloopt. 
Ook hij stelt persoonlijk slachtoffer te zijn van overmatig plangagebruik. 
“Elke keer bij het voorbijlopen van een smakeloze student schijnt de 
reflectie in mijn ogen. Mensen moeten weer smaak ontwikkelen. Een 
klein, rond montuurtje is al goed om je reputatie staande te houden. Dat 
doe je niet met kitsch.” 
 De belangenbehartiger voor plangadragers – Skirre Boys (SB) – 
heeft aangegeven zeer geschrokken te zijn door het plan. Volgens hen 
wordt er een onverantwoordelijk stigma gecreëerd. “Na het boerkaverbod 
moeten ook wij het gaan ontgelden. Mocht dit doorgaan, dan zullen wij 
het niet langer pikken. De minister zal rekening moeten houden met 
blitse brillen op het Malieveld. Daar zijn zijn bodyguards niets bij.” 
 Mocht het plan van de minister doorgang vinden in beide Kamers, 
dan zal elke plangadrager een maximale boete van €250,- opgelegd kunnen 
krijgen. Naar het oordeel van handhavers kan met een aerodynamische 
formule een toeslag opgelegd worden van €45,- euro per overschreden 
vierkante millimeter. Hiervoor moet wel een nieuw ontwikkelings- 
en scholingstraject voor nieuwe apparatuur opgestart worden. De 
brancheorganisatie voor politieleveranciers heeft al positief  gereageerd: 
“Dit wordt de nieuwe scooterrollenbank''.

deHaagsche Prikkel
Grapperhaus wil snelle planga's verbieden
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i.s.m. Niels Koerts
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D  e veiligheidscijfers in    
Nederland worden al 
vele jaren steeds beter. 

Jaar in jaar uit zijn er dalende 
criminaliteitscijfers in Leiden. Je ziet 
het ook aan de slachtofferenquêtes, 
die voor de veiligheidsmonitor 
worden gehouden.

Er gaan wel discussies of  wij het nog 

allemaal zien. Verschuift niet een 
flink deel van de criminaliteit in de 
richting van internetcriminaliteit? 
Of  cybersecurity in bredere zin?

 Als je een bank oplicht 
voelt niemand zich daar persoonlijk 
slachtoffer van. Dat zie je niet terug 
in de slachtofferstatistieken. En als 
de overheid zou invullen ‘ik ben 
slachtoffer’ is dat er ook maar één

Hoewel de Leidse burgemeester Henri Lenferink zijn stad relatief  
veilig noemt en weet dat ‘de mensen veiligheid niet als een groot 
vraagstuk zien’, ziet hij tegelijkertijd nieuwe veiligheidsthema’s 
opkomen. Wat zijn deze nieuwe gevaren voor Leiden?

‘De verwevenheid 
tussen onderwereld en 

bovenwereld bestaat ook 
in leiden’

Burgemeester 
Lenferink: 
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" Criminele systemen 
kunnen wij alleen 

aanpakken door samen te 
werken met politie en OM" 
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Vinger in de neus

De aanpak van deze criminelen 
moet anders dan het voorheen 
ging. Vroeger was het: vind de 
dief, bewijs dat hij het gedaan heeft 
en breng hem voor de rechter. Die 
traditionele aanpak is nu minder 
productief, omdat je zo het hele 
systeem niet raakt.

 Die criminele systemen 
kunnen wij alleen aanpakken door 
als gemeente intensief  samen 
te werken met de politie en het 
Openbaar Ministerie. Door met 
elkaar informatie te delen kun je 
dingen gaan zien die je niet ziet als 
iedereen zijn eigen dingetje doet.

 Ook de Belastingdienst 
is heel belangrijk en in het 
verlengde daarvan de FIOD. 
Die samenwerking is een taaie 
bezigheid, omdat de Belastingdienst 
niet zomaar informatie over 
belastingplichtigen met ons mag 
delen. Ook heeft iedereen het onwijs 
druk. Die mensen zitten niet de 
hele dag met de vinger in de neus te 
wachten tot wij iets van hen vragen.

Brabant

Een belangrijke dreiging voor de 
stad zijn de toenemende signalen 
van ondermijning: mensen die 
bekend zijn in de bovenwereld, 
maar tegelijkertijd ook actief  zijn 
in de onderwereld.

 Je ziet het heel veel in 
Brabant. In sommige wijken is de 
criminaliteit zodanig geïnfiltreerd 
dat mensen bezig zijn met het 
organiseren van hennepkwekerijen, 
het knippen en het transport 
daarvan en andere criminele 
zaakjes, terwijl zij gewoon een 
uitkering hebben.

 Ik kan als burgemeester 
geen concreet voorbeeld geven 
over Leiden, maar als je de kranten 
van de afgelopen paar maanden 
openslaat, dan zie je een tipje van 
de sluier. Ik zie het de afgelopen 
twee jaar enorm oppoppen. De 
verwevenheid tussen onderwereld 
en bovenwereld bestaat hier ook.
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‘’Zichtbare maatregelen 
zijn voor een deel ook wel 

voor de bühne’’

88

het Leids Ontzet als één van de 
volgende plekken. Op basis van die 
informatie hebben wij verschillende 
maatregelen getroffen om te 
voorkomen dat Leidens Ontzet 
in gevaar kwam. Dat is succesvol 
geweest.

Van het pad af

Tot slot is er het thema van 
overlastgevende personen. De 
afgelopen jaren neemt het aantal 
meldingen toe, je ziet het aan de 
politiecijfers en aan het aantal 
casussen waar we als gemeente mee 
bezig zijn. In mijn beginjaren zag ik 
misschien drie gevallen in vijf  jaar 
en nu zeker tien in de laatste paar 
maanden.

 We kregen een mooie bos 
als cadeautje van een buurt die 
blij was met onze oplossing. In 
die buurt woonde een lichtelijk 
lichamelijk gehandicapte met een 
persoonlijkheidsprobleem.

Rellen

Ik heb geen concreet signaal 
gekregen voor een mogelijke 
terroristische aanval tijdens een 
evenement in de stad. Dit betekent 
niet dat we hier geen rekening mee 
houden.

 Bij de Leiden marathon 
lopen de mensen weg tussen 
lange hekken. Als je daar met een 
vrachtauto doorheen rijdt heb je 
een groot aantal slachtoffers, omdat 
de mensen geen kant op kunnen. Je 
kunt dan voor blokkades zorgen.

 Aan de andere kant kun je 
jezelf  afvragen of  dit allemaal wel 
helpt. Iemand die kwaad wil doen, 
kan altijd kwaad doen. Dat maakt dit 
tot een dilemma, omdat je weet dat 
zichtbare maatregelen ook wel voor 
een deel voor de bühne zijn.

Wat heel belangrijk is, is de 
intelligence: kijken wat er van 
tevoren speelt en hoe je daar op kunt 
reageren. Een concreet voorbeeld is 
het Leids Ontzet.

 Bij de rellen in Hoek van 
Holland in 2009 was een balboekje 
bij iemand gevonden. Daarin stond 
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in laten richten waar de politie die 
mensen naartoe kan brengen. Deze is 
bedoeld voor de opvang van verwarde 
personen die op straat lopen.

Debatten

Het thema veiligheid is in de debatten 
voorafgaand aan de gemeenteraads-
verkiezingen eigenlijk heel weinig naar 
voren gekomen. 

 Dat is helemaal niet erg. Als 
het relatief  goed gaat met de stad, fijn. 
Tel je zegeningen. Moet wel zo blijven 
natuurlijk.”

 Hij gebruikte alcohol in 
combinatie met drugs en zijn gedrag 
werd steeds vreemder en gevaarlijker. 
Sommige mensen durfden daar niet 
meer te slapen en gingen tijdelijk 
ergens anders wonen, omdat ze 
bang waren. Uiteindelijk heb ik de 
woning gesloten.

 Als het gaat om de geestelijke 
gezondheid van de persoon zegt de 
psychiater: ‘wanneer meneer niet 
gebruikt, is er niks aan de hand’. De 
persoon is dan niet zodanig van het 
pad af  dat we hem kunnen opnemen.

 Sinds een halfjaar hebben we 
een psychiatrische eerste hulppost 
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Wat is jouw ideale zomer?

Een week lang naar een 
All-in hotel en alleen maar 

eten en bier drinken
- RobinSurfen in Bali!

- Quinten

Zuipen en niet te veel 
aankomen - Frederiek

Eerst twee weken backpacken 
en daarna een week op het 

strand liggen
- Noortje

Tijdens de ElCid bij mr. 
Polska op het podium 

staan
- Atma

Met Robin een 
stedentrip
- Rebecca

Lekker weer en 
genoeg rust

- Suzan

Helemaal niks doen
- Nadia Reizen, nieuwe plekken 

ontdekken
- Vincent

Avontuurlijke berg-
vakantie
- Kevin

Naar comic cons - 
Frank

Festivals en vakantie 
en reizen - Maarten

Bier drinken met 
vrienden in het park - 

Joris
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Een maand door een 
onbekend land reizen

- Anneke

Heel vaak op een terras hangen 
en beetje bier drinken en 

zwemmen
- Sander

Zolang Maíra er maar is
- Dennis

Zolang Dennis er maar is
- Maíra

Een blokhut op de 
Zwitserse hei

- Haije

Elke avond naar het strand 
fi etsen vanaf mijn nieuwe 

huis
- Suzanne

In Brandwijk in de 
melkstal
- Colinda

1 2 3 BEL-commissie op 
het strand met bier

- Chantal
Zon, zand, zee

- Marijn

Zomeravonden met goede 
muziek, lekker eten en leuke 

gesprekken
- Milou

Zomer in Zeeland
- Milan

Werken, festivals 
en Israël
- Evert

Met een coronaatje in een 
hangmat op een hagelwit strand 

met parelblauwe zee
- Emiel

Ik wil niet gequote 
worden

- Anoniem

Zonder zorgen door de 
grenscontrole - Pam & 

Rick

Rondtouren - Lizet

Heel veel kaas eten - 
Drenis
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Door: Michael v.d. Wetering

Door: Michael v.d. WeteringV.l.n.r.: Carel Stolker, Jens Stoltenberg en Jaap de Hoop Scheffer

Op donderdag 19 april ging 
NAVO-topman Jens Stoltenberg 
in gesprek met studenten aan de 
faculteit “Governance and Global 
Affairs” in Den Haag. Na een 
uiteenzetting over de rol van de 
NAVO in een veranderende wereld, 
mochten studenten hem op tal van 
onderwerpen bevragen.

12

Schaatsen
Stoltenberg, als oud-premier van 
Noorwegen, zegt het fijn te vinden om 
in Nederland en het platte Den Haag 
te zijn. Hij vindt het minder fijn dat 
wij zijn land met schaatsen verslaan. 
Daarna komt hij al snel ter zake.
 “De NAVO is altijd succesvol 
geweest vanwege het vermogen om 
te veranderen”. Na de Koude Oorlog 
wist de NAVO zich te richten op 
landen buiten NAVO territorium, 
zoals Afghanistan en Afrika. In 2014 
moest de NAVO zich meer focussen 
op Rusland dat de Krim annexeerde 
en op het terrorisme van IS, aldus 
Stoltenberg.

Terwijl veel Nederlanders hun 
eerste zomerse dag op het strand 
doorbrachten, bracht Stoltenberg een 
bezoek aan de Tweede Kamer, lunchte 
hij met premier Rutte, minister Blok 
van Buitenlandse Zaken en minister 
Bijleveld van Defensie en verzorgde 
hij een lezing en Q&A-sessie voor 
studenten.
 Voormalig secretaris-
generaal Jaap de Hoop Scheffer en 
huidig professor aan de Universiteit 
Leiden was gespreksleider bij deze 
bijeenkomst. De Hoop Scheffer 
verzorgde een korte introductie op 
Stoltenbergs lezing: “NAVO aanpassen 
aan een veranderende wereld.”

NAVO topman 
Stoltenberg                        

bezoekt 
SChouwburg-

straat
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 Vervolgens weidt de NAVO-
topman uit over de manieren waarop 
met de veranderingen om moet 
worden gegaan. Tegen de Russen 
moet streng worden opgetreden, 
zonder de dialoog te verliezen. Na 
het verdrijven van terrorisme in 
het Midden-Oosten moeten lokale 
krachten worden getraind om hun 
eigen land op te bouwen.

Artikel 5
Wanneer de lezing over gaat in de 
Q&A-sessie geeft De Hoop Scheffer de 
studenten om beurten de gelegenheid 
hun vragen te stellen. Daarbij let hij 
ook op de man-vrouw balans en wijst 
enkele vrouwen aan na een aantal 
mannen.
 Onderwerpen als klimaat-
verandering, het nucleaire arsenaal 
en de EU defensie komen langs. 
Wanneer Stoltenberg wordt gevraagd 
hoe om te gaan met de Amerikaanse 
president Trump die de NAVO niet 
hoog heeft zitten zegt hij dat “acties 
duidelijker spreken dan woorden”.
 Een andere student vraagt 
hem waarom de recente aanval op 
Skripal met zenuwgas niet als een 
aanval op de NAVO volgens artikel 
5 wordt gezien. Dat artikel houdt in 
dat een aanval op één van de NAVO-
landen een aanval op alle landen is. 
Alleen na 9/11 is een beroep gedaan 
op dit artikel en trokken alle NAVO-

landen gezamenlijk op.
 In de Skripal-zaak hebben 
alle landen hun steun betuigd. Een 
proportionele reactie is gewenst, 
maar niet een aanval gesteund door 
artikel 5. Incidenten vallen daar niet 
onder, aldus Stoltenberg.

eBay
Na afloop overhandigt De Hoop 
Scheffer manchetknopen van de 
Universiteit Leiden aan Stoltenberg. 
De Hoop Scheffer ontving ooit 
manchetknopen van president 
George W. Bush, waarop Bush zei 
dat hij deze niet terug wilde zien op 
eBay. Die raad gaf  De Hoop Scheffer 
ook mee aan Stoltenberg.

Stoltenbergs grote droom was altijd 
om professor te worden. Hij verliet 
zijn politieke jongerenorganisatie 
om te werken binnen en onderzoek 
te doen naar de econometrie.
Toen hij gevraagd werd als 
staatssecretaris voor Milieu dacht 
hij nog dat dit een tijdelijk uitstapje 
naar de politiek was. Hij is echter 
niet meer teruggekeerd naar de 
academische wereld en bleef  in de 
politiek.
Stoltenberg werd minister van 
Economie en Energie en later van 
Financiën. Van 2000-2001 en van 
2005-2013 was hij premier van 
Noorwegen en sinds 2014 is hij 
de 13e secretaris-generaal van de 
NAVO.
 

NAVO topman 
Stoltenberg                        

bezoekt 
SChouwburg-

straat
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Om in te lijsten
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Door: Laura
 

Feitjes over:  

16

• In Tel Aviv zijn er meer dan 100 sushi restaurants, dat maakt het naast 
Tokyo en New York de stad met de meeste sushi restaurants
• Voor Conchita Wurst was er Dana International uit Israël: zij won in 1998 als 
eerste transgender het Eurovisie Songfestival 
• Jerusalem heeft 1,578 openbare parken en tuinen 
• Israël kent twee officiële talen: Hebreeuws en Arabisch 
• In Tel Aviv kan je ijs met humus smaak kopen
• Israël heeft het meest aantal boeken vanuit andere talen vertaald dan 
enig ander land
• De Dode Zee in Israël is het laagste punt op aarde en door het hoge zout 
gehalte van het water is het vrijwel onmogelijk de Dode Zee in te duiken
• De grootste peper ter wereld is gekweekt in Israël
• Er zijn 26 wijngaarden in Jerusalem
• Tel Aviv is door American Airlines en gaycities.com benoemd tot de beste 
“gay city” ter wereld 
• Naast Zuid-Korea produceren Israëli koeien de meeste hoeveelheid melk 
ter wereld 
• De grootste Honden begraafplaats is gevonden in Ashkelon, Israël
• De lijm op Israëli stempels is koosjer 
• Jerusalem heeft een enorme hoeveelheid Donut winkels
• Israël kent een van de grootste vogel verkeren in de wereld – meer dan 
500 miljoen vogels vliegen daar door de lucht
• Tel Aviv heeft meer dan 25 miles aan fietspad 
• Albert Einstein en Sigmund Freud waren beide lid van Jerusalem’s 
Hebrew University’s first Board of Governors 
• Elke dinsdag gaan zo’n 400 rolschaatsers in Tel Aviv de straat op, ze heten 
the Rollers

Israël
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ha'iem atta medaber     =   Spreekt u...?
angliet       =  Engels
jesj kan mieshehoe shemedaber...?   =   Kan iemand Hebreeuws?
anie mevien (m)/mevienah (vr) me'at =                       Ik begrijp 't een beetje.
anie klal lo mevien     =   Ik begrijp er niets van.
efsjar le hazmien otcha/otach halaila  =              Mag ik je voor vanavond  
                   uitnodigen?
ma sjlomcha (m) / ma sjlomech (vr)   =   Hoe gaat het?
tov, toda, we'ata?     =  Goed, en met jou?
na le'arbev lie koktail     =  Maak me een cocktail
haftariet, bevakasja      =  Mag ik de menukaart?                                           
anie lo me'oenjenet (vr)    =   Ik ben niet geïnteresseerd
ma misjpar hatelefoon sjelach   =                       Wat is je telefoonnummer?

Hebreeuws 
voor B.I.L.'ers
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Horoscoop 
Ram: 21 maart t/m 19 april
De tentamens zijn afgelopen en met 
een diepe zucht kan de ram rustig 
achteroverleunen en tevreden terug 
kijken naar hoe soepel dit afgelopen 
semester verlopen is. Nee goed, 
nu even eerlijk: de afgelopen twee 
blokken waren een drama van epische 
proporties en je was nog liever 
ooggetuige bij een purge geweest dan 
deze hel weer door te moeten maken. 

Stier: 20 april t/m 20 mei
Of je nu al je vakken van dit afgelopen 
jaar gehaald hebt of niet: het is tijd 
om hard te gaan feesten, want de 
tentamens zijn eindelijk voorbij! En 
het is het de stier allemaal waard, 
want ook al herinner je je amper iets, 
die wazige foto’s van de vorige avond 
waarop een zwerver er nog beter 
uit ziet dan jij en knallende kater de 
volgende ochtend, betekenen dat het 
een goed feest was!

Tweelingen: 21 mei t/m 20 juni
Stiekem hoop je dat de mensen 
waaraan je het afgelopen blok vast 
hebt gezeten in groepsprojecten deze 
zomer te lang in de zon blijven liggen 
en er voor de rest van de vakantie bij 
lopen als een gefrituurde krab. No 
shame, tweeling! We weten dat het 
niets tegen je teammaten persoonlijk 
is, proost samen op een goede zomer 
en laat de hard feelings los!

Kreeft : 21 juni t/m 22 juli
Ben je weleens door een zwembad 
gevuld met alligators heen 
gezwommen? Nee, ik ook niet – maar 
zelfs dat moet minder stressvol zijn 
geweest dan de afgelopen tentamens. 
Maar nu is alles klaar en kunnen alle 
remmen los en kan je keihard gaan 
feesten! – dat, of thuis in je pyjama 
met 3 zakken chips en een fl es cola 
Netfl ix liggen kijken tot 4 uur ‘s 
ochtends.

Leeuw: 23 juli t/m 22 augustus
Vroege uren en lange lesdagen 
kunnen het zwaar maken om ook 
nog enige aandacht of interesse te 
hebben voor je uiterlijk, dat je er de 
afgelopen negen maanden uitzag als 
een DIY-versie van Mr. Potato Head 
neemt niemand je dus kwalijk. Maar 
nu is het vakantie, dus tijd om die 
innerlijke tijger weer naar boven te 
doen komen! 

Maagd: 23 augustus t/m 22 
september
Waarschijnlijk heb je dit afgelopen 
semester niet meer dan één hoofdstuk 
gelezen uit de studieboeken, als je 
die überhaupt al had aangeschaft  
tenminste. En al heb je maar op een 
haartje na al de deadlines gehaald 
en zo’n 25% van de hoorcollege stof 
opgepikt, dan nog hoop je de laatste 
tentamens gehaald te hebben. Dat 
noemen we ook wel wishfull thinking. 
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Weegschaal: 23 september t/m 22 
oktober
Hebben de stress vreetbuien van de 
afgelopen tentamenweek je summer 
body goals plannen gedwarsboomd? 
Niet getreurd, het maakt niet uit dat 
jij er uitziet als een molligere versie 
van Winnie the Pooh deze komende 
maanden, want de zomerliefde 
waarvan je zult denken dat het de 
ware voor je is zie je toch nooit 
meer terug wanneer colleges weer 
beginnen! 

Schorpioen: 23 oktober t/m 21 
november
Ze zeggen dat je het glas altijd halfvol 
moet zien. Maar aan het eind van 
dit semester zie je dat glas veel liever 
gevuld tot de rand, dus bijschenken 
maar! Vergeet de feedback op je 
laatste paper die zo onnodig bruut 
commentaar gaf dat je het net niet 
persoonlijk opvatte, en geniet van de 
vakantie! 

Boogschutter: 22 november t/m 21 
december
Soms is het moeilijk stil te blijven 
staan bij het feit dat je dit allemaal 
doet voor goede baankansen. Dat is 
begrijpelijk, maar bekijk het van de 
zonnige kant: met een beetje geluk 
runt Mark Zuckerberg binnenkort de 
gehele samenleving en ziet iedereen 
wat jouw ware aard is op het internet, 
dan wil toch niemand je meer 
aannemen! 

Steenbok: 22 december t/m 19 
januari
Niets is deprimerender dan 
het fl uorescerende licht van 
het Opera Zalencentrum en de 
misselijkmakende gedachte van 
het falen van je tentamen. Maar 
geen zorgen, er is geen schaamte in 
meerdere keren een stripper carrière 
overwogen te hebben dit afgelopen 
jaar, we’ve all been there! 

Waterman: 20 januari t/m 18 
februari
Wat is er erger aan het Opera 
Zalencentrum: het feit dat het doet 
denken aan een ziekenhuis of het 
constant geconfronteerd worden 
met jouw afgetakelde gezicht welke 
weerspiegeld in de talloze spiegels in 
het veel te witte gebouw.  Dat weet de 
waterman niet, die zit namelijk al in 
het dichtstbijzijnde kroegje aan zijn/
haar zesde biertje.  
 
Vissen: 19 februari t/m 20 maart
Vissen is helemaal klaar met alles. De 
helse dagen van opblijven tot 4 uur 
‘s ochtends high op 8 koppen koffi  e 
om een paper af te schrijven wat twee 
uur eerder al af had moeten zijn, zijn 
voorbij. Tot je in september natuurlijk 
weer opnieuw moet beginnen en 
de duivelse cyclus weer begint en 
je je studiekeuze en levenskeuzes 
wederom in twijfel gaat trekken. 
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Nieuw bestuur groet,
Oud bestuur gegroet

Voorzitter
Jochem Herst Wat voor mascotte zou de B.I.L. moeten hebben?

Ik ben zelf van mening dat een geit een perfecte mascotte voor de 
B.I.L. zou zijn. Vroeger zag ik namelijk vaak in fi lms en cartoons 
een geit genaamd “Billy”! 

Wat is je favoriete B.I.L.-activiteit?
Mijn favoriete B.I.L.-activiteit moet toch wel de ATB zijn. 
Mijn voorkeur gaat altijd uit naar ATB4, omdat dan het jaar in 
principe voorbij is, maar iedere ATB is een feestje.

Wat is jouw guilty pleasure?
Mijn grootste guilty pleasure is de serie “Gossip Girl”! Voor velen 
heel vrouwelijk, maar ik heb er met erg veel plezier naar gekeken!

Secretaris
Rafk e JongenWat voor Mascotte zou de B.I.L. moeten hebben?

De beste mascotte voor de bil zou natuurlijk een hond zijn, specifi ek een Corgi, 
ik ben dan ook van mening dat er dan altijd een levende Corgi aanwezig moet 
zijn op de B.I.L. kamer.

Wat is jouw ideale zomer?
Zon, strand, wind en dan lekker met een windsurfplankje het water op!

Welke acteur verdient volgens jou een Oscar?
Naomi Watts, 34 prijzen, maar geen Oscar. Dat zijn redelijke Leonardo 
DiCaprio taferelen.

Penningmeester
Kelvin Koop

Wat voor Mascotte zou jij aandragen voor de B.I.L.? 
Als mascotte zou ik BILbo de bestuurskunde hobbit aandragen. 

Wat is je guilty pleasure
ABBA zingen in de karaoke bar. 

Wat voor vernieuwing/initiatieven kunnen we van jou binnen de B.I.L. verwachten?
Ik zit te denken aan een schandpaal waar mensen op komen die niet betalen.
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Commissaris Onderwijs
Dylan Schreurs Wat voor Mascotte zou jij aandragen voor de B.I.L.?

Misschien een schaap met een groot hoofd dat Billie zou heten. Volgens mij heb 
ik die nog ergens liggen haha.

Wat is jouw ideale zomer?
Voor 34 dagen naar een tropisch eiland met vrienden! Lekker overdag op het 
strand liggen en ‘s avonds naar een club.

Zie jij jezelf het liefst op kantoor werken of ben je toch meer een street-level 
bureaucrat?
Het liefst zou ik toch wel lekker op kantoor willen werken.

Commissaris Intern I
Gaby de Bruin

Commissaris Intern II
Lillian van Leeuwen

Commissaris Extern
Esther ten Hove

Wat voor Mascotte zou jij aandragen voor de B.I.L.?
Dit zou denk ik de dubbelzinnige perzikemoji zijn, maar dan natuurlijk 
wel in het B.I.L.blauw.

Zie jij jezelf het liefst op kantoor werken of ben je toch meer een street-
level bureaucrat?
Ik ben dan toch meer een street-level bureaucrat. Ik ga liever op pad 
dan dat ik dagen achter een computer stil moet zitten.

Wat is je favoriete B.I.L.-activiteit?
Dit is toch echt het B.I.L.gala. Ik zat dit jaar in de diescommissie en 
heb het echt enorm naar me zin gehad op het gala. Maar we gaan er 
natuurlijk voor zorgen dat het volgende gala nog leuker gaat worden!

Wat voor Mascotte zou jij aandragen voor de B.I.L.?
 Een baviaan lijkt me wel leuk

Wat is je guilty pleasure?
Singstar. En programma's zoals Tempation Island en Ex On Th e Beach.

Welke acteur verdient volgens jou een Oscar?
Dylan O'Brien. En Lucy Hale zeker ook!

 Wat is je guilty pleasure?
Mijn guilty pleasure is toch wel héél hard meeblèren met de foutste nummers, het 
liefst van ABBA, in de Th ai Princess. 

Wat is je favoriete B.I.L.-activiteit?
Mijn favoriete activiteit van afgelopen jaar was de Kroegentocht, deze activiteit 
was druk bezocht met een heleboel gezellige billers en er waren hele goede deals 
geregeld. Ook het gala in de diesweek vond ik enorm leuk. 

Wat voor vernieuwing/initiatieven kunnen we van jou binnen de B.I.L. verwachten
Het lijkt mij ontzettend leuk om een fotocommissie te introduceren binnen de 
B.I.L.!
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“De discussies met studenten 
ga ik het meest missen.”

Werkgroepdocent Jasper van der 
Horst verzorgde sinds september 2016 
verschillende eerste- en tweedejaars-

werkgroepen binnen het Instituut 
Bestuurskunde, maar neemt vanaf  het 
eind van dit studiejaar afscheid van die 
functie. Van der Horst blikt terug op 

deze tijd en deelt zijn toekomstplannen.

Waarom is het tijd om weg te gaan?
“Twee jaar geleden zijn we hier 
met een aantal werkgroepdocenten 
tegelijk gestart. Daarvan is een 
deel al vertrokken om bijvoorbeeld 
beleidsmedewerker of  promovendus 
te worden, maar Rein Koetsier, 
Khadija Essikar, Margot Kersing en 
ikzelf  zitten hier nog steeds, omdat 
we doceren het allerleukst vinden. 
 “Na twee jaar lopen onze 
contracten af, wat we van tevoren 
wisten, dus nu gaan we op zoek naar 
nieuwe uitdagingen. Toch blijft het 
raar om plots te stoppen met iets wat 
je met veel passie en plezier doet.” 

Wat voor nieuwe uitdagingen wil 
je zelf  aangaan?
“Ik kijk naar bepaalde functies 
als beleidsmedewerker, omdat ik 
vind dat je als docent ook meer 
werkervaring zou moeten opdoen. 
Ook zijn er andere mogelijkheden 
om binnen het onderwijs te blijven, 
bijvoorbeeld als studieadviseur of  
docent op het hbo. 
 “Ik heb zelf  European 
Studies in Twente gestudeerd, dus 
ik kijk ook of  daar onderzoeken zijn 
die ik kan oppakken om daarop te 
promoveren.” 

Door: Michael v.d. Wetering
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Hoe kijk je terug op de 
werkgroepen?
“Ik vond heel veel vakken leuk 
om te geven. EUPP vanwege de 
debatten, maar bijvoorbeeld ook 
Organisatietheorie. 
 “Laatst waren er weer 
presentaties voor OBBW over de 
servicecentra. Een groep studenten 
merkte onder andere op dat ze 
moesten aanbellen om binnen te 
komen bij een servicepunt. Dat 
vonden ze eigenlijk heel raar en 
hebben ze mooi verwerkt in hun 
verslag en de presentatie. De mensen 
van het servicepunt verbleekten toen 
ze dit hoorden en beseften dat dit 
moest worden veranderd. 
 “Het is fantastisch om zo’n 
groep te begeleiden.”

Wat ga je het meest missen?
“De discussies en wisselwerking met 
de studenten. Ik vond het erg mooi 
om te discussiëren met studenten 
over inhoudelijke en organisatorische 
aspecten van de vakken. 
 “En studenten zijn daar 
altijd heel eerlijk in!”

Hoe sta je zelf  tegenover die 
organisatorische aspecten?
“Als werkgroepdocent kun je heel veel 
en heb je veel vrijheid. 
 “Wel zou er soms iets meer 
diepgang en niveau in de stof  mogen, 
zodat studenten optimaal worden 
uitgedaagd. Daar is helaas niet altijd 
ruimte voor.”

Wil je de studenten hier nog iets 
meegeven?
“Haal alles uit je studietijd wat eruit 
valt te halen. Ga stage lopen, bezoek 
lezingen, ontmoet veel mensen en ga 
veel dingen tegemoet. 
 “Er zijn onwijs veel 
mogelijkheden en ieder moet worden 
aangespoord om zo veel mogelijk te 
doen.”

Waar kunnen we je nog tegenkomen?
“Ik heb al tegen veel studenten gezegd 
dat ik graag was gebleven totdat ze 
hun Bachelor diploma hadden. 
 “Het lijkt me nog steeds erg 
leuk om volgend jaar bij de diploma 
uitreiking te mogen zijn.”
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Diesweek
Maandag 

Van Braamlezing    
Met Frits Bolkenstein, 
Pete Hoekstra en Claar 

Bergmans (1e en 2e B.I.L. 
bestuur)

Dinsdag 
Diesfeest    

Muzikale 
grootmachten    

Woensdag 
Japanse Ambassade 

&
World bowling games

Minister Yoshiko Kijima gaf een 
uitgebreide lezing over de Japanse 
diplomatie en Bij het bowlen ging 
het team van de B.E.L. commissie 

er met de winst, en dus een fl es 
cava, vandoor
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Donderdag 
Gala

Zoals gewoonlijk werd de Dies 
week afgesloten met het Dies 
Gala,! Dit jaar met het thema 

American Prom. Net zoals bij een 
traditioneel American Prom werden 

er een Prom King en Prom Queen 
gekozen, Dylan en Rebecca gingen 
samen met deze titels – en ieder een 

mooie kroon – naar huis!    
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• De langstzittende minister van Financien van Nederland
• Tijdens zijn studie was hij actief  voor de PvdA, later stapte hij over 

naar de VVD. 
• Hij introduceerde de 'Zalmnorm', een scheiding tussen inkomsten en 

uitgaven van het Rijk om het begrotingsbeleid te versimpelen
• Er is altijd een strijd geweest tussen de directeur van de Nederlandse  

Bank en de minister van financien om wie de rekening van hun 
etentjes betaalt. Zalm was dit zat en heeft besloten om te betalen, 
maar dan ook te bepalen!

• Eenmaal uit de politiek, miste hij het toch wel een beetje. Hij kwam 
dus terug als informateur in juni 2017.

• Hij is erelid van de VVD

Deze editie in ''Bekende bestuurders'':

Gerrit Zalm
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Esther Ouwehand (PvdD) over de dividend memos:
‘’Er was eens... Een verzorgingsstaat voor multinationals. Het was maar een heel 
klein landje en het lag precies hier, waar wij nu staan. Dat landje had een paar 
belastingregels — niet zo heel erg veel, hoor! — maar er was er nog eentje die 
ging over dividend..’’

Lilian Marijnissen (SP) vergelijkt de dividend-zaak met Cluedo:
''Voorzitter. Het lijkt wel een soort politiek Cluedo. Wie was het? De minister-
president. Met welk wapen? Een memo, dat niet zo mocht heten. Welke plek? De 
bestuurskamer van Shell en Unilever.''

Dion Graus (PVV) tijdens een debat over bijen:
''Ik denk dat er een heel grote lobby van de bedrijven gaande is. Daar ben ik 
absoluut niet gevoelig voor. Ik kijk juist naar de feiten en naar de gevolgen. U weet 
dat ik geen geitenwollen sok ben. En ik laat altijd de kerk in het midden. Maar 
wat er nu gebeurt, is zeer ernstig. En geloof  me, meneer Von Martels, en slaap er 
nog een nachtje over, want er rust een heel grote verantwoordelijkheid, ook op u. 
Want die dieren… O, ik hoor vanuit de Statenpassage het Wilhelmus. Wat mooi, 
ik word er bijna emotioneel van.''

Over tot de orde van de DagUw portie parlementaire praat in...

ik word er bijna emotioneel van.''
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FUNDING CIRCLE NEDERLAND ZOEKT STAGIAIR(E)

Funding Circle is 's werelds grootste online marktplaats voor zakelijke 
leningen, buiten China. We veranderen structureel de manier waarop 
geld geleend en uitgeleend wordt. We helpen het MKB om te groeien, 
creëren duizenden banen en veranderen het leven van ondernemers. 
Tegelijk zorgen we dat investeerders een eerlijk rendement kunnen 
behalen en hun geld direct kunnen laten werken in het MKB.

We zijn één van de snelst groeiende bedrijven in de wereld, met teams 
in Amsterdam, Berlijn, Londen en San Francisco. Voor de groei in 
Nederland zijn Leidse bestuurskundigen niet onbelangrijk geweest; van 
sales en special projects tot onze Managing Director; (oud-)BIL’ers zijn 
ruimschoots vertegenwoordigd. 

Voor ons kantoor op de Amsterdamse Zuidas zijn we op zoek naar 
nieuwe stagiair(e)s. Wat betreft de concrete invulling van de stage zijn 
we, zowel qua duur als qua inhoud/afdeling (bijvoorbeeld marketing, 
content, sales of daarbuiten) flexibel. Wel is van belang dat je over 
academisch werk- en denkniveau beschikt, net als een gezonde drive 
om net even verder te gaan waar anderen stoppen. 

Is je interesse gewekt, of wil je gewoon wat meer weten? Neem contact 
op met Jasper Verbeek: 

jasper.verbeek@fundingcircle.com

 	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	   	  Join	  us	  now!	  
De	  mogelijkheden	  zijn	  eindeloos.	  Begin	  jouw	  reis	  hier:	  	  www.thehospitalitist.nl	  
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